
TVD PARTIZAN DOL

Poslej dva odbora
Novembra je bil v Dolu ob-

čni zbor TVD Partizan. Druš-
tvo je glavni nosilec športa in
rekreacije v krajevnih skup-
nostih Dol in Beričevo, posa-
mezni člani pa so tudi iz Pod-
gorice, Savelj, Dolskega in od
drugod. Na občnem zboru so
podali pregled delovanja za
preteklo štiriletno obdobje in
sprejeli smernice za še bolj
uspešno delovanje na podro-
čju športa in rekreacije.

Športniki so dosegli nekaj
nadpovprečnih uspehov,
predvsem v smučarskem teku,
biatlonu in delno tudi kolesar-
stvu (štirje olimpijci, osvojena
državna prvenstva, sodelova-
nje posameznih članov in čla-
nic na svetovnih prvenstvih
itd.) Množičnost in rekreacija,
kar je pravzaprav osnova
društev Partizan, pa je bila ne-
kako v senci teh dogajanj. Za-
radi tega je večkrat prišlo tudi
do razhajanj med posamezni-
mi člaril društva in tudi do
konfrontacije med posamezni-
mi panogami in sekcijami. Da
bi se stvari uredile so se anga-
žirale tudi družbenopolitične
organizacije iz obeh krajevnih
skupnosti (SZDL, ZK) ter kra-
jevni skupnosti Dol in Beriče-
vo. Predlaganih je bilo več va-
riant, po skrajni varianti naj bi
Partizan gojil samo rekreativ-
no dejavnost, aktivni športniki
pa naj bi ustanovili športno
društvo. Po več sestankih
pred občnim zborom je pre-
vladaio mnenje, da se občne-
mu zboru predloži, naj bodo
vsi - rekreativci in aktivni
športniki - v enem društvu,
vendar pa naj ima vsaka pano-
ga svoj izvršni odbor.

Občni zbor je bil dobro obi-
skan, kar je znak, da je šport

in rekreacija v Dolu »glavna
postranska dejavnost«. Le
mladine je bilo na zboru zelo
malo.

Dosedanji predsednik Franc
Kuhar je pohvalil vse, ki imajo
zasluge za dosežene uspehe
in opozoril tudi na nekatere
negativne pojave v preteklosti.
Poudaril je, da mora biti občni
zbor mejnik za še boljše delo
na tem področju, vse morebit-
ne razprtije pa pozabljene.

Občni zbor je vodil Brane
Aleš. Iz poročil posameznih
odbornikov je bilo razvidno,
da ima društvo 274 članov in
članic, od pionirjev do vetera-
nov, ki vadijo v desetih sekci-
jah in sicer v rekreativni dejav-
nosti - splošna vadba,
smučarski skoki, kegljanje,
balinanje, nogomet, streljanje,
šah in kolesarstvo kot »dvo-
živka«, med aktivnimi športi
pa so smučarski teki in biatlon
ter delno kolesarstvo.

Vsaka sekcija oziroma pa-
noga je imela tudi svojega va-
ditelja ali trenerja. Le biatlonci
so v zadnjem času ostali brez
pravega vodstva, ker njihov
trener zaradi zamenjave služ-
be nima več toliko možnosti
ukvarjati se s to zahtevno pa-
nogo.

Iz razprave po poročilih je
bilo razvidno, da so Ijudje do-
bro seznanjeni z delom v
društvu. V tem duhu je bilo tu-
di več predlogov za poživitev
delovanja, posebej na rekrea-
tivnem področju. Občni zbor
je pozdravil tudi delegat Kole-
sarske zveze Slovenije Roman
Grm, ki je Vidi Uršič in Jožetu
Uršiču podeli! medalji za
osvojeno republiško prven-
stvo v kolesarstvu med vete-
rani.

Na zaključku so izvolili novo
vodstvo društva. Predsednik
je Anton Velepec, podpredse-
dnik Zoran Polič, tajnik Janez
Grad in blagajnik Jože Jer-
man. Predsednik izvršnega
odbora za rekreacijo je Miro
Grad, podpredsednik pa Bo-
jan Bunc. Predsednik izvršne-
ga odbora za vrhunski šport je
Brane Slabanja, podpredse-
dnik pa Lado Smrekar. Člani
nadzornega odbora so Vinko
Kuhar, Janez Drnovšek in Fani
Šimenc. J.J.


